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Č. 12 
 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 24. 2. 2021 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 19 zastupitelů města 
 
Omluven:  Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Vratislav Randa 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.00 hodin a zasedání řídila starostka města 
RNDr. Chalupová.  
V úvodu sdělila, že dnešní zasedání zastupitelstva města se koná v době vyhlášeného nouzového 
stavu. Požádala o dodržování odstupů 2 metry vůči ostatním osobám a důsledné nošení ochranných 
prostředků dýchacích cest. Upozornila, že zasedání ZM bude ukončeno nejpozději v 21.00 hodin a že 
pokud nebude projednán celý program, bude zasedání pokračovat následný den od 8.30 hod.  
Konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem zastupitelstva 
města a zákonem o obcích. 
Uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 19 členů zastupitelstva z celkového počtu  
21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli zápisu 
řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 
 
 
Ověřovateli byli určeni: Mgr. Olga Chocová 
    Kamil Machart 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková 
        Iva Zavadilová 
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Hana Tučková 
 
Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města a jeho 
záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová upozornila na materiály, které zastupitelé obdrželi na své jednací stoly před 
zahájením zasedání. Tyto materiály se týkají pouze bodů, které již jsou v programu uvedeny:  
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- Prezentaci k Pořízení změny ÚP Beroun, bod 60. pozemky 1887/1 a 1887/2 v k.ú. Beroun, 
doručenou do datové schránky města Beroun od odesílatele Ing. Martina Veselého.  
Tento materiál byl zaslán elektronicky dne 15.2.2021 a vytištěný byl rozdán na jednací stoly.  
Těm zastupitelům, kteří ještě neměli své obálky vyzvednuté, byl materiál doplněn do obálek.  
Uvedla, že je to materiál k projednání bodu 12) Návrh na rozhodnutí o návrzích a o pořízení 
změny č. 4 Územního plánu Beroun – pokračování. 

Sdělila, že dnes, 24. 2. byl na podatelnu MěÚ doručen dopis adresovaný starostce města 
od zástupce paní Scott Provaznik, pana Beneše ve věci zpětvzetí nabídky bezúplatného 
převodu pozemkových parcel za změnu územního plánu. Druhý doručený materiál byl 
určen odboru územního plánování a regionálního rozvoje ve věci stažení návrhu změny 
územního plánu pro tyto parcely. Sdělila, že bod 60, bodu 12) Návrh na rozhodnutí o 

návrzích a o pořízení změny č. 4 Územního plánu Beroun – pokračování, nebude projednáván, 
stejně tak nebude projednáván bod č. 63 změna v lokalitě Ovčín, protože navrhovatelé 
již nejsou obyvateli města ani nemají ve městě žádnou nemovitost. 
Dále upozornila na Zápis č. 1/2021 z jednání komise pro územní plán konaného dne 9. 2. 
2021, který zastupitelé obdrželi na jednací stoly. 
Jedná se o informační materiál k projednání bodu 12) Návrh na rozhodnutí o návrzích a 
o pořízení změny č. 4 Územního plánu Beroun – pokračování 
 

- Zápis ze zasedání kontrolního výboru a Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim 
oba zápisy navrhla projednat v bodu 17) programu 
 

- Dopis adresovaný Zastupitelstvu města Beroun „Výzva k řešení dopravní situace na ulici Pražská, 
Beroun-Závodí“ od Mgr. Lenky Langmaierové s odpovědí místostarosty Ing. Mišiny,  navrhla 
projednat v bodu 18) Různé. 
 

Dále informovala o obdržení volného návrhu Ing. Petra Veselého „Vybavení základních škol 
zřizovaných městem pro distanční výuku“. Tento volný návrh projednala rada města dne 10. 2. 
2021 a rozhodla nezařadit ho na program zasedání zastupitelstva dne 24. 2. 2021 z důvodu nutnosti 
přípravy podkladů k řádnému projednání tohoto návrhu, především v komisi školské, která bude 
zasedat 1. 3. 2021. Tento volný návrh bude poté zařazen na program schůze rady města a ta ho se 
svým stanoviskem postoupí dalšímu zasedání zastupitelstva města. 
 
Program zasedání zastupitelstva města schválený Radou města Beroun dne 24. 2. 2021 

 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Informace o plnění usnesení ZM  
4) Návrh rozpočtu města Beroun pro rok 2021 
5) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská sportovní, a. s. 
6) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská provozní s. r. o. 
7) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  

"Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2021"  
8) Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu  

"Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2021" 
9) Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ústavu Talichovo Berounsko, z. ú. 
10) Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  

ev. č. 108/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 25. 2. 2020 
11) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě 

Beroun na rok 2021 nad 50 000 Kč 
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12) Návrh na rozhodnutí o návrzích a o pořízení změny č. 4 Územního plánu Beroun – pokračování 
13) Vyhodnocení projektu sdílených elektrokol 
14) Nakládání s majetkem města 

1. Prodej pozemku p. č. 2301/4 a části pozemku p. č. 2301/1 v k. ú. Beroun  
15) Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého 

- Zřízení neuvolněného radního pro informační a komunikační technologie  
16) Volný návrh zastupitele Ing. Martina Veselého  

- Poskytnutí většího prostoru "sloupek zastupitelů" v Radničním listu města Beroun 
17) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města  
18) Různé 
19) Dotazy, připomínky, podněty 
20) Závěr 

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu jednání zastupitelstva 
města. 
 
Nebyly vzneseny žádné návrhy a bylo přistoupeno k hlasování o programu zasedání Zastupitelstva 
města Beroun 
 

Usnesení č. 1/2021 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3) Informace o plnění usnesení ZM 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi Informace o plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení zastupitelstva města a zpracované odpovědi na dotazy z minulého zasedání ZM. 
Vyzvala zastupitele k připomínkám k předložené tabulce č. 3. 
Mgr. Adam Voldán se dotázal, kdy se předpokládá, že bude zpracován statický posudek skal nad 
cyklostezkou do Srbska, aby mohla být cyklostezka Beroun – Srbsko převedena.  
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že statické posouzení je hotové, při posledním jednání 
s odborníky z CHKO a Báňské služby bylo zamítnuto stržení dvou volných částí skal, které hrozí 
pádem. Bude vyvoláno další jednání.  
Mgr. Zálom připomněl, že na stezce je poměrně čilý provoz.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že stezka je označená zákazem vstupu a zákazem vjezdu.  
Pokud se tam někdo pohybuje, je to na vlastní nebezpečí. 
Mgr. Šnaidauf uvedl, že cesta tou lokalitou vede a je užívána od nepaměti. Problém je v tom, že 
v okamžiku, kdy vznikla cyklostezka, se jedná o oficiální trasu, kde musí být zajištěna bezpečnost. 
V případě odstranění některých částí skal bude i nadále docházet k erozi skal. Dotázal se, zda se 
uvažuje o převedení stezky na druhý břeh Berounky.  
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že dle posudku by stačilo odstranit dva uvolněné díly skal a 
očištění skal lezeckým způsobem. Převedení cyklostezky na druhou stranu je v jednání. Byla 
navázána spolupráce s fakultou architektury. Na podzimní semestr budou připraveny podklady na 
seminární práci studentů, kteří se pokusí navrhnout variantu lávky v lokalitě Kozel. Mělo by se 
jednat o výstavbu cyklostezky se spolufinancováním z dotací z SFDI. 
Starostka RNDr. Chalupová doplnila, že propojení cyklostezky mezi Prahou a Berounem je prioritní 
akcí Středočeského kraje a je zahrnuta do rozpočtu kraje. 
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Mgr. Kůs uvedl, že trasa v této lokalitě je na katastrálním území obce Srbsko. Investorem stavby 
bylo město Beroun a bylo domluveno, že stezka bude převedena obcím. Srbsko ji však odmítá 
převzít.  
 
Starostka RNDr. Chalupová dále vyzvala k dotazům k plnění úkolů z minulého ZM. 
Pan Pokorný komentoval odpověď ke změnám ve vedení linek MHD a Integrované dopravy. Uvedl, 
že Praha nepřistoupí na žádnou žádost o prodloužení spojů na území hlavního města Prahy, které 
by Praha musela financovat. Dle sdělení hejtmanky Středočeského kraje bude od 1.7. zvýšena cena 
dopravy o 25 %, což povede k snížení mobility občanů a dostupnosti služeb, a to může vést 
k navýšení přepravy osobními vozy. Požádal, aby na jednáních v této věci město vystupovalo tvrději.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že s hejtmankou jedná pravidelně, situace v hromadné dopravě 
je diskutována. Středočeský kraj ztrácí týdně na hromadné dopravě 10 – 13 mil. Kč oproti 
skutečnosti z roku 2020. Lidé méně cestují. Musí se najít zdroj, zda propad bude dotovat 
Středočeský kraj nebo se to přenese na uživatele formou zvýšeného jízdného. Řešení je redukce 
spojů nebo zvýšení jízdného. 
 
Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
 
 

4) Návrh Rozpočtu města Beroun na rok 2021 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že od nového roku město hospodařilo v rozpočtovým 
provizoriem. Uvedla, že rozpočet je kvalitně zpracovaný. Předala slovo místostarostovi Mgr. 
Tomčovi.  
Místostarosta Mgr. Tomčo přednesl úvodní slovo, zdůraznil, že do školských zařízení je ve výdajích 
rozpočtováno téměř 75 mil. Kč. Požádal předsedu finančního výboru Ing. Burkerta o komentář. 
Ing. Burkert uvedl, že při tvorbě rozpočtu se čekalo na odhady příjmových stránek. Od těch se 
odvíjejí výdaje. Kvitoval, že prioritní akce zůstanou zachovány.  
Konstatoval, že finanční výbor po projednání souhlasí s předloženým Návrhem rozpočtu města 
Beroun pro rok 2021 a doporučuje zastupitelstvu schválit Rozpočet města Beroun pro rok 2021 
v předloženém znění.  
 
Místostarosta Mgr. Tomčo otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
Pan Machart se dotázal na strukturu, v jaké je návrh rozpočtu předkládán. Uvedl, že postrádá 
porovnávací údaje k jednotlivým položkám nebo alespoň kapitolám, a to stav ke konci roku 2020. 
Mgr. Šimon se přihlásil s technickou připomínkou. Na odkazu: monitor.státní pokladna.cz, lze údaje 
porovnat s předchozími údaji.  
 
Mgr. Kůs ocenil práci úřadu a finančního výboru, sdělil, že je důležité, že nedošlo k ponížení částek 
na podporu kultury, sportu a sociálních věcí a zdravotnictví. Dále připomněl, že přebytek z loňského 
roku přes 100 mil. Kč byl zapojen do rozpočtu, což dokazuje dobré hospodaření města. 
 
Ing. Martin Veselý uvedl, že uvítal větší příspěvky do školství. Požádal o vysvětlení položky běžné 
výdaje 3113 Základní školy – neinvestiční příspěvky u jednotlivých škol. 
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký přednesl, o které výdaje na opravy a údržbu v jednotlivých školách 
se jedná. 
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Mgr. Šimon pochválil proces tvorby rozpočtu, včetně práce Ing. Tesaře, jehož prognózy jsou přesné, 
neliší se od reality. 
Místostarosta Ing. Mišina poděkoval a doplnil, že vedení města přistupuje k torbě rozpočtu 
zodpovědně. 
 
Mgr. Zálom uvedl, že má problém s tím, že rozpočet je schodkový. Dále poukázal na opětovně 
plánovanou položku příjmy z pokut, což je signál, že se očekává, že budou páchány přestupky. 
K veřejné dopravě uvedl, že se očekává zvýšení plateb na dopravu.  
Dotázal se, zda výše výdajů na dopravu je zohledněná. 
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že při přípravě integrace dopravy bylo garantováno, že na 
dopravu nebudou požadovány větší platby. Pokud dojde k neočekávaným změnám, do nichž je 
třeba zahrnout i obnovu vozového parku kvůli emisím, promítne se to i do nákladů na dopravu. 
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký vysvětlil, že schodkový rozpočet je technický termín. Schodkový 
rozpočet je pokryt zůstatkem z minulého roku. K pokutám uvedl, že se jedná i o výkon přenesené 
působnosti, kdy město je povinno projednávat přestupky a vybírat za ně pokuty. 
 
RNDr. Chalupová ukončila rozpravu a vyzvala k hlasování podle jmen. 
 
Usnesení č. 2/2021 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje rozpočet města Beroun na rok 2021. 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí Důvodovou zprávu pro rozpočet města Beroun pro 
rok 2021 a přílohu Rozpisu rozpočtu města Beroun na rok 2021. 

Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Pro byli: Mgr. Dušan Tomčo, RNDr. Soňa Chalupová, Ing. Michal Mišina, Jiří Pokorný, Mgr. Ondřej 
Šimon MPA, Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Emil Šnaidauf, Ing. Irena Mastná, Ing. Viktor Burkert, Mgr. Eva 
Chlumská, MUDr. Klára Šillerová, Mgr. Adam Voldán, Kamil Machart, Jiří Míka, Mgr. Olga Chocová, 
Radek Dolejš, Ing. Petr Veselý, Ing. Martin Veselý, Mgr. Luboš Zálom 
Proti byli:  nikdo 
Zdrželi se:   nikdo  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

5) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská sportovní, a. s. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová přednesla úvodní slovo a otevřela rozpravu.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 3/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl finanční příspěvek pro Berounskou sportovní, a.s.  
na rok 2021 poskytnut vkladem do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo základní kapitál 
Berounská sportovní, a.s., ve výši odpovídající schválené částce v rozpočtu města Beroun.   

Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
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6) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská provozní s. r. o. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 4/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl vklad mimo základní kapitál pro Berounská provozní 
s.r.o. na rok 2021 poskytnut formou vkladu do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo 
základní kapitál Berounská provozní s.r.o., ve výši odpovídající schválené částce v rozpočtu města 
Beroun.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

7) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  
"Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2021"  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že je ráda, že se podařilo zachovat dotace v loňské výši, 
vyhodnocení žádostí bylo projednáno v komisi pro kulturu a kulturní dotace.  
Místostarosta Mgr. Tomčo doplnil, že se jedná převážně o každoroční žadatele, rozdělení dotací 
bylo provedeno dle stejného systému, jako vloni. 
Pan Machart ohlásil střet zájmů, je členem jednoho spolku, žádajícím o dotaci v jednom bodě. 
Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 5/2021 
Zastupitelstvo města Beroun 

I. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2021 a 2022 
v celkové výši 1.070.300,- Kč, dle návrhu Komise pro kulturu a kulturní dotace a Rady města 
Beroun, včetně uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace: 

 
1. Ústav Antonína Dvořáka pro kulturní život seniorů, z. ú., IČO: 06149260, se sídlem Hradecká 

2355/5, Vinohrady, 130 00 Praha 3, ve výši 19.900,- Kč na projekt „MUSIC FOR SENIORS“ 
2. Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Berouně, IČO: 47512806, se sídlem Husovo 

nám. 43/30, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, ve výši 6.500,- Kč na projekt „Evangelíci všem 
generacím v Berouně“ 

3. Čímtačára, z.s., IČO: 09623108, se sídlem Lidická 669/53, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve 
výši 45.200,- Kč na projekt „On-line galerie – soutěžní přehlídka“ 

4. V. K., bytem Beroun 2, ve výši 45.900,- Kč na projekt „Cyklus besed Setkání s autory, které 
máte rádi“ 

5. Křesťanský klub Beroun, z.s., IČO: 47515121, se sídlem Seydlovo nám. 24/5, Beroun-Centrum, 
266 01 Beroun, ve výši 7.000,- Kč na projekt „Tatínkovo divadélko“, a ve výši 7.400,- Kč na 
projekt „Koncert pro rodiny s dětmi“ 

6. MgA. Terezie Dudová, ICO: 04364520, se sídlem Mírová 555, 735 14 Orlová – Lutyně, ve výši 
79.800,- Kč na projekt „Rozvoj baletní výchovy v Berouně“ 

7. B. V., bytem Beroun, ve výši 41.300,- Kč na projekt „Celoroční koncertní program pěveckého 
sboru Bonbon“ 

8. Bc. Martin Mayer, IČO: 06331475, se sídlem K Velké Ohradě 1056/21, 155 00 Praha 5 – 
Řeporyje, ve výši 132.000,- Kč na projekt „Metro Club Beroun 2021“ 
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9. Marie Holečková – Nakladatelství MH, IČO: 16963067, se sídlem Máchova 789, 266 01 
Beroun 3 – Závodí, ve výši 68.700,- Kč na projekt „publikace Beroun na křižovatkách cest“ 

10. Charita Beroun, IČO: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, Beroun-Zavadilka, 266 01 Beroun, 
ve výši 14.500,- Kč na projekt „Ples Dobré vůle Charity Beroun“ 

11. Modrej Beroun z.s., IČO: 02309149, se sídlem Jungmannova 493/14, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 150.000,- Kč na projekt „Klubové večery Modrýho Berouna 2021“, a ve výši 
35.500,- Kč na projekt „Cestovatelské večery Modrýho Berouna 2021“ 

12. Muzeum Českého krasu, příspěvková organizace, IČO: 00065293, se sídlem Husovo nám. 87, 
Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, ve výši 32.800,- Kč na projekt „Setkávání v muzeu 2021“, a 
ve výši 25.900,- Kč na projekt „Muzejní noc 2021 na téma „ANTIKA““ 

13. Smíšený pěvecký sbor Slavoš Beroun z.s., IČO: 47513250, se sídlem Na Parkáně 1493, 
Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výši 57.500,- Kč na projekt „Koncertní činnost v roce 2021“ 

14. J. D. S., bytem Beroun-Město, ve výši 15.900,- Kč na projekt „Příměstské výtvarně-dramatické 
tábory“ 

15. TC R.A.K., z.s., IČO: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 01 Králův Dvůr, ve výši 28.200,- Kč na 
projekt „S MIMEM ZA TANCEM“ 

16. I. B., bytem Beroun-Hostím, ve výši 16.300,- Kč na projekt „Berounský FOTOBLÁZINEC – 
8. ročník přesunutý termín z r.2020“ 

17. V. M., bytem Beroun, ve výši 54.300,- Kč na projekt „Berounská dechová hudba Vladimíra 
Mužíka“ 

18. Základní umělecká škola Václava Talicha, Beroun, Husovo náměstí 77, IČO: 70845921, se 
sídlem Husovo nám. 77/5, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, ve výši 113.500,- Kč na projekt 
„Podpora umělecké činnosti žáků ZUŠ V.Talicha“ 

19. J. B., bytem Beroun 1, ve výši 40.000,- Kč na projekt „BEROUNSKÝ POULIČNÍ FESTIVAL hudba – 
jídlo – pivo“  

20. M. K., bytem Beroun, ve výši 12.200,- Kč na projekt „Fotografická výstava „Street ART““ 
21. Jungmannova základní škola Beroun, IČO: 70975019, se sídlem Plzeňská ulice č.p. 30, 266 01 

Beroun 2, ve výši 20.000,- Kč na projekt „Jungmannka hledá Slavíčka, Vánoční koncert“ 
 

II. bere na vědomí odůvodnění rozdělení dotací na kulturní činnost, které předložila Komise pro 
kulturu a kulturní dotace. 

 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

8) Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu  
"Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2021" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Mgr. Tomčovi.  
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že vyhodnocení žádostí bylo projednáno v komisi pro sport a 
sportovní dotace dle stejného systému jako v roce 2019 a 2020. 
Místostarosta Mgr. Tomčo otevřel rozpravu.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 6/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na sportovní 
činnost pro rok 2021 v celkové výši 4.999.800, - Kč, dle návrhu Komise pro sport a sportovní dotace 
a Rady města Beroun, včetně uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace: 
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1. TJ Lokomotiva Beroun, z.s., IČO: 00473561, se sídlem Tyršova 85, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 1.031.300, - Kč 

2. HC Berounští medvědi z.s., IČO: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 Beroun, 
ve výši 716.700, - Kč 

3. SPORT EDEN BEROUN z.s., IČO: 3226751, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-Město, 266 
01 Beroun, ve výši 603.300, - Kč 

4. Český lev – Union Beroun, z.s., IČO: 28560353, se sídlem Na Máchovně 644, Beroun-Město, 
266 01 Beroun, ve výši 442.200, - Kč 

5. TC R.A.K., z.s., IČO: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 01 Králův Dvůr, ve výši 394.200, - Kč 
6. Piranhas Beroun, z.s., IČO: 3810852, se sídlem U Židovského hřbitova 373, Beroun-Město, 

266 01 Beroun, ve výši 337.800, - Kč 
7. SK Kelti 2008, z.s., IČO: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, Beroun-Město, 266 01 Beroun, 

ve výši 328.000, - Kč 
8. TJ Sokol Beroun pob. spolek, IČO: 14799472, se sídlem Nábřeží U sokolovny 510/1, Beroun-

Město, 266 01 Beroun, ve výši 198.600, - Kč 
9. Basketbalový klub Beroun, z.s., IČO: 47560720, se sídlem Slavašovská 575/18,  

Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 179.000, - Kč 
10. LTC BEROUN, z.s., IČO: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612/7, 266 01 Beroun-Město,  

ve výši 161.500, - Kč 
11. SK Cembrit Beroun – Závodí, z.s., IČO: 47514388, se sídlem Zborovské nábřeží 969,  

Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 142.100, - Kč 
12. IPPON KARATE KLUB SHOTAKAN BEROUN, z.s., IČO: 4686349, se sídlem Hostímská 131/11, 

Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 79.700, - Kč 
13. TRITON Beroun klub sportovních potápěčů, z.s., IČO: 13255681, se sídlem Třída Míru 

1208/20, Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výši 78.100, - Kč 
14. TJ Kraso Beroun, IČO: 26993317, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 01 Beroun,  

ve výši 72.500, - Kč 
15. Florbal Pro Beroun z.s., IČO: 8208000, se sídlem Tovární 45, Beroun-Město, 266 01 Beroun, 

ve výši 47.000, - Kč 
16. ELÁN sport, z.s., IČO: 22868291, se sídlem Havlíčkova 8, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  

ve výši 37.800, - Kč 
17. Aikido Ikeda Dojo Beroun, z.s., IČO: 5684269, se sídlem Dobrovského 385/4,  

Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výš 30.000, - Kč 
18. L. Z., bytem Beroun-Město, ve výši 30.000,- Kč 
19. Klub biatlonu Beroun, p. s., IČO: 47558873, se sídlem Na Máchovně 116, Beroun-Město, 266 

01 Beroun, ve výši 26.200, - Kč 
20. TKD Kelti Beroun, IČO: 22771581, se sídlem Plzeňská 187/61, Beroun-Město, 266 01 Beroun, 

ve výši 18.100, - Kč 
21. L. I., bytem Beroun-Město, ve výši 15.000,- Kč 
22. A. N., bytem 266 01 Beroun, (zastoupen zákonným zástupcem J. N.), ve výši 10.500, - Kč  
23. T. N., bytem 266 01 Beroun, (zastoupen zákonným zástupcem J. N.), ve výši 10.200, - Kč  
24. L. J., bytem Beroun-Město, ve výši 10.000, - Kč 

 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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9) Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ústavu Talichovo Berounsko, z. ú. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že schválení veřejnoprávní smlouvy vyplývá ze schválených 
stanov s tím, že se město zavazuje poskytnout příspěvek min. 850 tis. Kč na realizaci celoročního 
hudebního festivalu Talichův Beroun v Berouně a okolí.  
Mgr. Voldán se dotázal, jestli se minulý rok z důvodu koronaviru uskutečnily pouze dva koncerty. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že ano, vyúčtování bylo předloženo, nevyčerpaný příspěvek ve 
výši 460 tis. Kč byl vrácen do rozpočtu města. 
 
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu.  
 
Usnesení č. 7/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Beroun se subjektem Talichovo Berounsko, z.ú., IČ: 08751200, se sídlem 
Holandská 118, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, na celoroční přípravu a organizaci Mezinárodního 
hudebního festivalu Talichův Beroun, s termínem realizace 1.1.-31.12.2021, a poskytnutím dotace 
ve výši 850.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro – 14, proti – 1, zdržel se – 4 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

10) Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  
ev. č. 108/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 25. 2. 2020 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Mgr. Tomčovi.  
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že jde o dodatek na projekty Rodinného centra Slunečnice, 
plánované v loňském roce. V návaznosti na opatření proti šíření onemocnění Covid-19 se některé 
neuskutečnily a uskuteční se v náhradním termínu s částečnou změnou formátu realizace. 
Místostarosta Mgr. Tomčo otevřel rozpravu.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 8/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č. 108/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace 
Rodinné centrum Slunečnice, z. ú., se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 01 Beroun, IČ: 
26615509, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

11) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě Beroun 
na rok 2021 nad 50 000 Kč 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Mgr. Tomčovi.  
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že vyhodnocení žádostí bylo navrženo komisí sociálních věcí a 
zdravotnictví. Jedná se o každoroční žadatele, organizace poskytující různé sociální služby jak ve 
městě Berouně, ale i s přesahem. 
Starostka RNDr. Chalupová doplnila, že se rozděluje jako každý rok 3 mil. Kč. 
Starostka RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
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Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 9/2021 
I. Zastupitelstvo města Beroun  schvaluje poskytnutí dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti 

z rozpočtu města Beroun na rok 2021 pro žadatele o dotaci nad 50 000 Kč v jednotlivém případě: 
 

1. Camino San José, z.s.  IČO 07809395 se sídlem Politických vězňů 185, 266 01 Beroun  ve 
výši 60 000 Kč na činnost Provoz a rozšíření činnosti občansko sociální poradny v Berouně 
v roce 2021 

2. Centrum pro neslyšící a nedoslýchavé pro Prahu a Středočeský kraj, o.p.s. IČO 02636298 
se sídlem Karlínské nám. 59/12, 186 00 Praha 8, pobočka Na Parkáně 111, 266 01 Beroun ve 
výši 10 000 Kč na činnost Vzdělávací a osvětová činnost pro osoby se sluchovým 
postižením 

3. Clementas Mlékovice, s.r.o. IČO 25321307 se sídlem Mlékovice 66, 281 44 Toušice ve výši 
20 000 Kč na činnost Dofinancování úhrady na sociální službu DZR pro 2 klienty z Berouna  
a ORP Beroun 

4. Člověk v tísni, o.p.s. IČO 25755277 se sídlem Šafaříkova 24, 120 00 Praha 2 ve výši 40 000 
Kč na činnost Dluhové a insolvenční poradenství 

5. Člověk v tísni, o.p.s. IČO 25755277 se sídlem Šafaříkova 24, 120 00 Praha 2 ve výši 50 000 
Kč na činnost Doučování a mentoring dětí a mládeže v Berouně a okolí 

6. Dobromysl, z.ú. IČO 24198412 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 90 000 Kč 
na činnost Denní stacionář pro osoby s mentálním nebo kombinovaným postižením 

7. Dobromysl, z.ú. IČO 24198412 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 35 000 Kč 
 na činnost Odlehčovací služby pro osoby s mentálním nebo kombinovaným postižením 

8. Dobromysl, z.ú. IČO 24198412 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 55 000 Kč 
na činnost Osobní asistence pro osoby s mentálním nebo kombinovaným postižením 

9. Dobromysl, z.ú. IČO 24198412 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 60 000 Kč 
na činnost Sociálně terapeutické dílny pro osoby s mentálním nebo kombinovaným 
postižením 

10. Dobromysl, z.ú. IČO 24198412 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 30 000 Kč 
na činnost Svoz bezbariérovým automobilem pro osoby s hendikepem 

11. Domov seniorů TGM, příspěvková organizace IČO 72541121 se sídlem Pod Studánkou 
1884, Beroun - Město, 266 01 Beroun  ve výši 100 000 Kč na činnost Provozní a aktivizační 
činnost DS TGM 

12. Domov V Zahradách Zdice, poskytovatel sociálních služeb IČO 75009897 se sídlem Čs. 
armády 969, 267 51  Zdice ve výši 5 000 Kč na činnost Zkvalitnění života seniorů v domově 
se zvláštním režimem 

13. Domov V Zahradách Zdice, poskytovatel sociálních služeb IČO 75009897 se sídlem Čs. 
armády 969, 267 51 Zdice ve výši 25 000 Kč na činnost Zkvalitnění života seniorů v domově 
pro seniory 

14. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 200 000 
Kč na činnost Azylový dům sv. Jakuba pro muže 

15. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 30 000 Kč 
na činnost Denní centrum pro osoby bez přístřeší 

16. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 130 000 
Kč na činnost Denní stacionář 

17. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 40 000 Kč 
na činnost Domov se zvláštním režimem 

18. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 100 000 
Kč na činnost Noclehárna 

19. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 95 000 Kč 
na činnost Pečovatelská služba 
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20. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 50 000 Kč 
na činnost Sociálně aktivizační služba pro rodiny s dětmi 

21. Charita Beroun IČO 47514329 se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 60 000 Kč 
na činnost Terénní program pro osoby bez přístřeší 

22. Jungmannova základní škola Beroun IČO 70975019 se sídlem Plzeňská 30, 266 01 Beroun 
ve výši 30 000 Kč na činnost Chceme se dohodnout 

23. Klubíčko Beroun, z.ú. IČO 24151262 se sídlem  Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 35 000 Kč 
na činnost Odlehčovací služby pro občany ORP 

24. Klubíčko Beroun, z.ú. IČO 24151262 se sídlem  Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 40 000 Kč 
na činnost Osobní asistence pro občany ORP Beroun 

25. Klubíčko Beroun, z.ú.   IČO 24151262   se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 30 000 
Kč na činnost Sociálně aktivizační služby pro seniory a OZP z ORP Beroun 

26. Lomikámen, z.ú. IČO 26541831 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 360 000 Kč 
na činnost "Re -start" služba "sociální rehabilitace" 

27. Lomikámen, z.ú. IČO 26541831 se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 100 000 Kč 
na činnost Chráněné bydlení 

28. Magdaléna, o.p.s. IČO 25617401 se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
60 000 Kč na činnost Adiktologická ambulance Magdaléna Beroun 

29. Magdaléna, o.p.s. IČO  25617401 se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
20 000 Kč na činnost Primární prevence vzniku rizikového chování dětí a žáků v regionu 
Beroun 

30. Magdaléna, o.p.s. IČO 25617401 se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
60 000 Kč na činnost Terénní program Magdaléna Berounsko 

31. Oblastní spolek Českého červeného kříže Beroun IČO 00425737 se sídlem Bezručova 928, 
266 01 Beroun ve výši 280 000 Kč na činnost Azylový dům a dům na půl cesty Berounka 

32. Poradna pro občanství/Občanská a lidská práva, z.s. IČO 70100691 se sídlem  U Kanálky 
1559/5, 120 00 Praha 2  ve výši 45 000 Kč na činnost Sociálně aktivizační služby pro rodiny 
s dětmi 

33. Poradna pro občanství/Občanská a lidská práva, z.s. IČO 70100691 se sídlem U Kanálky 
1559/5, 120 00 Praha 2  ve výši 30 000 Kč na činnost Terénní programy 

34. REMEDIUM Praha o.p.s. IČO 68403186 se sídlem Křišťanova 15/1698, 130 00 Praha 3 ve 
výši 50 000 Kč na činnost Občanská poradna REMEDIUM - Kontaktní místo Beroun 

35. Sociální podnik Klubák, z.ú. IČO 04867271 se sídlem Květnová 109, 267 11 Vráž ve výši 
100 000 Kč na činnost Asistovaná doprava pro občany ORP Beroun 

36. Tichý svět, o.p.s. IČO 26611716 se sídlem Staňkovského 378, Hostavice, 198 00 Praha 9 ve 
výši 10 000 Kč na činnost Sociální rehabilitace 

37. VČELKA sociální služby o.p.s. IČO 24732915 se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun ve 
výši 50 000 Kč na činnost Osobní asistence 

38. VČELKA sociální služby o.p.s. IČO 24732915 se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun ve 
výši 45 000 Kč na činnost Pečovatelská služba 

39. VČELKA sociální služby o.p.s. IČO 24732915 se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun ve 
výši 20 000 Kč na činnost Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním 
postižením 

II. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotací s 
jednotlivými žadateli. U smluv s poskytovateli registrovaných sociálních služeb, kteří mají 
uzavřenou "Smlouvu o pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu" se 
Středočeským krajem, nebo "Pověření Ministerstva práce a sociálních věcí k zajištění 
dostupnosti sociálních služeb zařazením mezi veřejně podporované sociální služby s celostátní a 
nadregionální působností", souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy formou přistoupení k 
této smlouvě se Středočeským krajem nebo k pověření MPSV. 

Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
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Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

--------------------------------------- 
V 16.16 hodin starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

-------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová v 16.30 hodin zahájila 2. část zasedání zastupitelstva. 

Ing. Viktor Burkert se během přestávky omluvil a opustil zasedání zastupitelstva města. 

Bylo přítomno 18 zastupitelů. 
--------------------------------------- 

 
 

12) Návrh na rozhodnutí o návrzích a o pořízení změny č. 4 Územního plánu Beroun – pokračování 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že jak již avizovala, body 60. a 63. nebudou projednávány. 
Projednány budou pouze body č. 62. a 40. 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo vedoucí odboru územního plánování a regionálního 
rozvoje Ing. arch. Vilhelmové. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že návrh č. 60. – návrh paní Scott - Provaznik je stažen z programu 
z důvodu, že podavatelka prostřednictvím svého zástupce oznámila městu, že bere zpět návrh na 
darování pozemků městu a dále vzala zpět návrh na změnu územního plánu. Tento bod tudíž není 
relevantní, není potřeba, aby o něm zastupitelstvo rozhodovalo. Vzhledem k tomu, že se tento bod 
v minulém ZM neprojednal, revokoval se i návrh č. 40, který původně zastupitelé doporučili zařadit 
do změny územního plánu. Projednány budou návrhy: 
Návrh č. 40 – změna funkčního využití pozemků (bývalé zahradnictví Na Ptáku)  
Návrh č. 62 – změna funkčního využití pozemků z plochy zahradnictví – lokalita Na Ptáku 
Jedná se o pozemky, které v současné době jsou využívány a změna územního plánu by měla 
posoudit, jakým způsobem je možné tyto pozemky využít v budoucnosti, aby co nejmenším 
způsobem zatížily danou lokalitu. 
K návrhu č. 63 uvedla, že navrhovatel změny již nesplňuje podmínky stavebního zákona, není již 
trvalým občanem města Beroun a nemá ve městě ani žádnou nemovitost.   
 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že návrhy č. 40 a č. 62 byly projednány v komisi pro územní 
plán a doporučeny zařadit k projednání změny územního plánu. 
Mgr. Voldán se dotázal, proč se změnila formulace usnesení z minule používaného „rozhoduje“ na 
„doporučuje“. 
Ing. arch. Vilhelmová poděkovala za upozornění. 
Starostka RNDr. Chalupová přeformulovala znění usnesení z „doporučuje“ na „zařazuje“. 
 
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrzích.  
 
Usnesení č. 10/2021 
Zastupitelstvo města Beroun zařazuje návrh č. 40  na změnu územního plánu, který se týká 
pozemků parc. č. st. 416/1, st. 416/5, 1867/1, 1867/2 v k.ú. Beroun, do zpracování návrhu zadání 
změny č. 4 Územního plánu Beroun s tím, že plocha (VZ.1 –zemědělská výroba specifická – 
zahradnictví) bude dále prověřena z pohledu možného budoucího využití. 
Výsledek hlasování: pro – 12, proti – 0, zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení č. 11/2021 
Zastupitelstvo města Beroun zařazuje návrh č. 62  na změnu územního plánu, který se týká 
pozemku parc. č. st. 416/9 v k.ú. Beroun, do zpracování návrhu zadání změny č. 4 Územního plánu 
Beroun s tím, že plocha (VZ.1 –zemědělská výroba specifická – zahradnictví) bude dále prověřena 
z pohledu možného budoucího využití. 
Výsledek hlasování: pro – 12, proti – 0, zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

13) Vyhodnocení projektu sdílených elektrokol 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Mgr. Tomčovi. 
 
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že společnost nextbike předložila vyhodnocení šesti měsíců 
provozu. Informoval, že v průběhu ledna byla kola stažena z provozu z důvodu nepříznivých 
meteorologických podmínek s ohledem na bezpečnost provozu. Kola se na svá stanoviště vrátila 
dnes. Zájem o provoz kol je nad očekávání města i společnosti nextbike. V rámci regionu byl 
zaznamenán zájem i dalších obcí. Zrekapituloval, že funguje celkem 15 stanic. 10 je v Berouně, 1 
v obci Tetín, 1 v obci Hýskov a 3 v Králově Dvoře. Z dat vyplývá, že zásadním způsobem k velkému 
využití kol pomohlo 15 minut jízdy zdarma, za což poděkoval Nadaci Tipsport, která 15 minut 
zdarma hradí. Informoval o vandalské činnosti a o průběhu vyšetřování. Dále uvedl, že proběhly tři 
akce ve spolupráci s policií, kde se řešily domluvou přestupky, jako např. jízda po chodníku. 
Proběhla i kontrola jízdy pod vlivem alkoholu.  
 
Mgr. Tomčo otevřel rozpravu. 
 
Mgr. Zálom  poděkoval za základní statistiku a uvedl, že by bylo prospěšné, kdyby data byla 
přístupná on-line, což by mohlo přinést zajímavé souvislosti i v propojení s konceptem Smart city. 
 
Mgr. Voldán poděkoval za to, že tento inovativní projekt existuje, věří, že kola mají až trojnásobný 
potenciál, který by rád naplnil. S panem Karpovem je domluven na využití dat. Dotázal se, kde 
budou umístěné nové stanice, pokud se projekt rozšíří. 
Mgr. Tomčo uvedl, že prezentace vyhodnocuje šest měsíců činnosti, není v ní obsažen plán na 
rozšíření. Informoval o anketě, která proběhla u uživatelů. Informace z výstupu ankety budou 
využity. Vybudování nových stanovišť závisí na kritériích, např. vlastnictví pozemku, vhodnosti 
ploch, napojení na energii.  
Mgr. Voldán se dotázal na výsledek ankety a zda jsou zveřejněné. 
Mgr. Tomčo uvedl, že zájem o rozšíření je v oblastech obchodní zóna Lidl, Zdejcina, Závodí, Kemp 
Na Hrázi, u Lokomotivy, Jarov, Zavadilka, Městská hora, Nad Paloučkem, Hostim, Na Cibulce aj. 
Výsledek ankety není on-line zveřejněn.  
Mgr. Voldán uvedl, že dle statistiky je relativně malá ranní špička, naopak obrovské jsou 
volnočasové hodiny od 14 do 22 hod. Z čehož vyplývá, že kola jsou používána na zábavu. Nikoliv na 
cestu do práce. Dotázal se, pokud se studenty zpracuje analýzu dat, zda bude městem využitá. 
Zeptal se, zda ve vytížených místech, jako např. nádraží je vždy dostatek kol. 
Mgr. Tomčo uvedl, že podněty město použije. Servisní technik reguluje počty kol ve všech stanicích. 
Dále se Mgr. Voldán dotázal, zda se plánuje zavedení cyklopruhů, aby se nejezdilo po chodnících. 
Mgr. Tomčo odpověděl, že bude projednáno posílení bezpečnosti cyklodopravy ve městě.  
 
Ing. Mastná upozornila, že z analýzy výpůjček vyplynulo mj., že 86 % výpůjček je na dobu do 15 
minut zdarma. V případě čtyřletého projektu je dle jejího názoru předčasné, bavit se o rozšiřování. 
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Může se stát, že pokud by občané měli platit i prvních 15 minut, nebude zájem. Otázka je, na kolik 
je vhodné dotovat dopravu do práce a dotovat volnočasovou aktivitu. 
 
Mgr. Zálom reagoval na kontrast mezi zábavou a účelností. Navrhl námět k zamyšlení, jestli 15 
minut zdarma není to, co nepřiměřeně nadhodnocuje zábavnost v neprospěch účelnosti. Rád by, 
kdyby projekt byl alternativou účelné dopravy. 
Mgr. Tomčo uvedl, že ranní dopravní špička je zapříčiněna dopravou dětí do škol a školek. 
V přepravním řádu je uvedeno, že kola smějí používat lidé od 16 let. Účelem projektu je nabídnout 
alternativní způsob dopravy. 
Ing. M. Veselý uvedl, že v datech postrádá odkud, kam se jezdí a jak často. Dotázal se, zda budou 
data rozšířena.  
Mgr. Tomčo uvedl, že data budou k dispozici. 
Mgr. Voldán poukázal na vliv koronaviru a zimních měsíců a z toho vyplývajícího nedostatku dat.  
Dále upozornil, že na další dobíjecí stanice je v rozpočtu vyčleněn 1 mil. Kč, z čehož vyplývá, že by 
k realizaci mělo dojít již letos. Apeloval na opatrnost při plánování dalších stanic. 
Místostarosta Ing. Mišina vyjádřil názor, že by se měl vyhodnotit nejméně rok provozu a teprve 
poté řešit rozšíření. O tom se dá uvažovat v září. 
Mgr. Kůs vyjádřil názor, že myšlenka sdílených elektrokol v Berouně byla správná. Apeloval, aby se 
na věci, které vedou ke zklidnění dopravy nezapomínalo. Do budoucna by se město mělo zabývat 
cestou zvýšení zájmu lidí využívat hromadnou dopravu. Jedna z cest je MHD zdarma. Kola jsou jen 
jeden segment. 
 
Starostka RNDr. Chalupová poděkovala za náměty a uvedla, že toto téma bude rozvíjeno ve 
spolupráci všech na pracovní poradě zastupitelů. 
Ing. M. Veselý se dotázal, jestli rozšířená data z hlediska tras obdrží všichni zastupitelé. 
Starostka RNDr. Chalupová navrhla, aby Ing. M. Veselý specifikoval, jaká data požaduje a poté mu 
budou moci být poskytnuta. 
 
Z veřejnosti se do diskuze přihlásil občan pan Pos. 
Pan Pos doplnil, že v datech by měla být obsažena i věková stupnice. Dle jeho názoru starší lidé moc 
kola nevyužívají. 
 
Usnesení č. 12/2021 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí vyhodnocení projektu sdílených elektrokol za období 
od zahájení provozu do konce roku 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

14) Nakládání s majetkem města 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Ing. Mišinovi. 
 

1. Prodej pozemku p. č. 2301/4 a části pozemku p. č. 2301/1 v k. ú. Beroun  
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o cestu kolem bývalé hájovny v Brdatkách, kterou by 
rád koupil investor, který koupil stavbu a pozemky okolo, za účelem zcelení pozemků. Tímto 
prodejem by byl zamezen přístup do navazujícího lesního pozemku a pokračování cesty.   
 
Mgr. Zálom se zeptal, jestli tam cesta je a pokud by došlo k prodeji, zda by nebylo možné věcné 
břemeno. 
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Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že by to mohlo přidělat problémy. Zamezil by se jediný 
možný přístup do lesního pozemku.  
Ing. P. Veselý se dotázal, čí jsou pozemky, ke kterým cesta vede. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že cesta vede k Dědu a na Zdejcinu. 
 
Usnesení č. 13/2021 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 2301/4 a části pozemku p.č. 
2301/1 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

15) Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého 
- Zřízení neuvolněného radního pro informační a komunikační technologie  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová poukázala na stanovisko rady k návrhu a předala slovo předkladateli 
návrhu Ing. P. Veselému. 
Ing. P. Veselý poděkoval za odůvodnění. Uvedl, že chtěl zdůraznit důležitost této oblasti. Apeloval,  
aby tato oblast zůstala na zřeteli, aby se s ní počítalo v budoucnu při případné změně obsazení rolí 
nebo obsazení jednotlivých postů.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že za tím účelem byla zřízena pracovní skupina pro plánování 
informačních technologií. Skládá se z členů vedení města, vedoucího oddělení informatiky a má 
konzultanty z vysokých škol. Doplnila, že radní nemají rozdělené gesce.  
Starostka RNDr. Chalupová se dotázala, jestli předkladatel chce hlasovat o předloženém návrhu.  
Předkladatel Ing. M. Veselý uvedl, že se s odůvodněním obeznámil a na základě toho stahuje volný 
návrh z programu zasedání zastupitelstva města. 
 
 

16) Volný návrh zastupitele Ing. Martina Veselého  
- Poskytnutí většího prostoru "sloupek zastupitelů" v Radničním listu města Beroun 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová poukázala na stanovisko rady k návrhu a předala slovo předkladateli 
návrhu Ing. M. Veselému. 
Ing. M. Veselý uvedl, že volný návrh se týká toho, že v současné době je v Radničním listu možno 
uveřejnit jeden příspěvek za jedno volební uskupení. Návrh rozšiřuje tak, aby každý zastupitel, ať je 
z jakéhokoliv uskupení měl možnost zveřejnit článek.  Poukázal na tiskový zákon, dle kterého má 
každý zastupitel nárok na poskytnutí prostoru. 
Mgr. Zálom uvedl, že se k předloženému návrhu připojuje, považuje ho za správný. Doplnil, že 
možnost publikovat v Radničním listu nevyužívá, připadá mu pomalé,  komunikuje efektivněji 
prostřednictvím sociálních sítí. Dle jeho názoru by každý zastupitel měl mít právo v Radničním listu 
komunikovat. Navrhl řešení – sdílený prostor, ve kterém strana, která svůj prostor nevyužije, ho 
může poskytnout jiní straně. 
Mgr. Kůs sdělil, že vnímá Radniční list z několika pohledů. Jedním z nich je počet stran. Smyslem 
Radničního listu dle jeho názoru není platforma vyjadřování názorů politických stran, ale 
informování veřejnosti o tom, co se za peníze daňových poplatníků v Berouně dělá, ale i názory na 
věcné problémy. Uvedl, že Radniční list plní svou úlohu velmi dobře.  Citoval s tiskového zákona. 
Uvedl, že Pravidla pro zveřejňování toto naplňují. Místo rozšiřování prostoru pro možnost 
komunikace zastupitelů považuje návrh rady města za velmi správný. 
Ing. M. Veselý poděkoval panu Kůsovi, uvedl, že je důležité, aby každý zastupitel dostal prostor. 
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Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu usnesení k návrhu zastupitele Ing. Martina 
Veselého – Poskytnutí většího prostoru „sloupek zastupitelů“ v Radničním listu města Beroun 
v předloženém znění:  
 
Zastupitelstvo ukládá radě změnit znění „Pravidel pro zveřejňování příspěvků v městském 
zpravodaji Radniční list“ s novým zněním.  Následujícím způsobem: 
V článku 4,  
odstavec 1) V každém čísle zpravodaje je zajištěn konstantní tiskový prostor s odlišnou grafikou pro 
uveřejňování příspěvků členů zastupitelstva města, v nichž vyjadřují názory týkající se města. Počet 
příspěvků v takto vyhrazeném prostoru je limitován maximálně jedním článkem pro jednoho 
aktuálně zvoleného zastupitele. 
Odstavec 3) Texty se dodávají zásadně v elektronické podobě na pevném nosiči dat (CD, USB flash 
disk) nebo formou e-mailu na: kttm@muberoun.cz. U příspěvku musí být uveden jeho autor a 
název volební strany, hnutí či sdružení, ze které zastupitel kandidoval do zastupitelstva, v případě 
spoluautorství všichni autoři včetně uvedení subjektů. V takovém případě se adekvátně rozšiřuje 
limit pro rozsah textu viz bod 4). Příspěvek musí být předán nejdéle v den uzávěrky aktuálního čísla, 
ve kterém má být zveřejněn. 
Odstavec 4) Rozsah příspěvku do jednoho vydání zpravodaje na jednoho zastupitele se stanovuje na 
maximálně 1100 znaků včetně mezer, přičemž zastupitelé mohou odevzdávat články v kolektivu 
autorů, a tím svůj pravidelný prostor volně kombinovat, viz bod 3) spoluautorství. 
 
Výsledek hlasování: pro – 6, proti – 10, zdržel se – 2 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 

17) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
1. Zápis č. 1/2021 ze zasedání finančního výboru konaného dne 10. 2. 2021 

 
Starostka RNDr. Chalupová provedla zápisem. 
 
Usnesení č. 14/2021 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 1/2021 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 10. 2. 2021. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

2. Zápis č. 1/2021 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 15. 2. 2021 
 
Starostka RNDr. Chalupová požádala předsedu kontrolního výboru Ing. P. Veselého o komentář. 
Ing. Petr Veselý zdůraznil bod č. 4, kde kontrolní výbor žádá o schválení dalšího bodu programu 
činnosti kontrolního výboru na rok 2021, a to o kontrolu výstavby automatického parkovacího 
zařízení na jízdní kola.  
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že kontrolní výbor nestihl v roce 2020 uskutečnit 
všechny plánované kontroly a nyní požaduje plán rozšířit o další kontrolu.  Dotázala se, zda 
všechny kontroly letos budou provedeny. 
Ing. P. Veselý uvedl, že je možné, že některou kontrolu posunou nebo vyřadí, ale akce Cyklověž 
kontrolu zasluhuje. 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že Cyklověž je postavena z dotace, kontrola se bude 
duplikovat s kontrolou dotačního titulu.  

mailto:kttm@muberoun.cz
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Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o rozšíření programu kontrol.  
 
Usnesení č. 15/2021 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s doplněním plánu kontrol kontrolního výboru na rok 2021  
o kontrolu výstavby Automatického parkovacího zařízení na jízdní kola (cyklovež) – zadávací a 
projektová dokumentace, stavební povolení, dotační titul, financování. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Usnesení č. 16/2021 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 1/2021 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 15. 2. 2021. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

3. Zápis z veřejného zasedání Osadního výboru Hostim, konaného dne 14. 2. 2021 
 

Starostka RNDr. Chalupová uvedla zápisem. 
Pan Míka se dotázal, kdy bude realizován vrt. 
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že s předsedkyní výboru paní Skálovou mluvil, v pátek bylo 
vydáno stavební povolení na nový vrt, čeká se na nabytí právní moci. Je připravený dodatek ke 
smlouvě s vrtací firmou, která jakmile bude mít volnou kapacitu, vyvrtá druhý vrt.  

Usnesení č. 17/2021 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z veřejného zasedání Osadního výboru 
Hostim konaného dne 14. 2. 2021.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
18) Různé 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Diskuze zastupitelů 
 
Ing. Martin Veselý se dotázal, jestli by bylo možné poskytnout informaci o průběhu jednání 
z minulého roku, jejichž předmětem bylo pořízení softwaru na databázi veřejného osvětlení. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že odpověď obdrží tazatel písemně. 
 
MUDr. Šillerová se dotázala, proč neprobíhají zkoušky k získání řidičského oprávnění, když výuka 
probíhá. 
Ing. Červenka, vedoucí odboru dopravy odpověděl, že zkoušky neprobíhají od 3.1.2021 z důvodu 
nemoci zkušebního komisaře. Bylo přijato opatření, zkoušky budou zahájeny příští týden. 
 
Ing. Martin Veselý se dotázal, jestli se uvažuje umístit na web města službu „Portál občana“ 
z hlediska vyřizování žádostí a formulářů elektronicky.  
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký odpověděl, že se připravuje na podzim. 
 
Diskuze občanů 
 
Pan Pos se dotázal:  
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- zda „Studie dopravy do roku 2030“, kterou město zadalo zpracovat v loňském roce, byla 
schválena zastupiteli, 

- proč byla ve zpracované studii vynechána jedna část městské části. Jedná se o lokalitu, začínající 
sjezdem z dálnice, ulici U Archivu, lokalitu Tiba a lokalitu mezi ulicemi Tovární a u sokolovny. Ve 
studii nebylo zohledněno, že do roku 2030 se v ulici U Archivu zvedne doprava minimálně o 5 %. 

- studie zásadně neposoudila příjezd automobilů do okresního města z ostatních lokalit. Dle jeho 
vlastního průzkumu na novém kruhovém objezdu od Jarova a Tetína projelo za 30 minut 69 
automobilů. Dle dalšího osobního průzkumu jelo z 69 aut 42 do města, ze 42 aut odbočilo 39  
směrem do středu města. Upozornil, že až se otevře silnice Na Dražkách, do areálu Tiby, tato 
auta pojedou nově otevřenou odbočkou, z důvody, že se vyhnou čtyřem semaforům. 

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že dotazy budou panu Posovi zodpovězeny. 
 
Pan Tomáš Kopečný, Vojanova 987, Beroun-Závodí uvedl, že mluví za sebe, jako občana a zároveň 
za spolek Beroun srdcem, jehož je místopředsedou a za 450 občanů, kteří jsou podporovateli 
spolku, ve věci získávání informací o dalších jednáních týkajících se developerských projektů 
Pískovna, Jižní svahy a Pražské předměstí. Dotázal se: 
- jaké prostředky využijí zástupci města k tomu, aby byl obchvat Závodí, ke kterému se komise 

dopravy vyjádřila kladně, zrealizován dříve, než bude Pískovna zkolaudovaná. Např. podmínka 
obchvatu jako umístění objektu v rámci územního řízení. 

- Zda bylo by možné s investorem domluvit změnu příjezdové cesty pro stavbu Jižních svahů 
z původně zamýšlené ulice Na Veselou na mezitím dokončenou ulici od Zabitého ke golfu? 

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že s původním investorem stavby Jižních svahů bylo domluveno, 
že jakmile započne výstavba, bude veškerá technika jezdit po silnici od Zabitého ke golfu. S novým 
investorem bude vstoupeno do jednání. Komunikace od Zabitého ke golfu ještě není schválená. Jižní 
svahy však byly povoleny již před 12 lety. Doplnila, že Beroun srdcem je přihlášen jako účastník do 
všech stavebních řízení.  
Ohledně Pískovny starostka RNDr. Chalupová uvedla, že obchvat vznikl proto, že vedení města 
zadalo na žádost občanů dopravní studii, která navrhla tři varianty řešení odvodu dopravy. Varianta, 
kterou vybralo vedení města a následně doporučila rada města se vyhýbá jakékoliv zástavbě až 
k Jižním svahům.  
Pan Tomáš Kopečný odpověděl, že za to jsou rádi, cílem však je, aby obchvat byl vybudován 
minimálně ve stejnou chvíli, kdy bude Pískovna zkolaudovaná. Dále se dotázal, zda je možné 
dopředu zavázat investora k tomu, aby to byla podmínka. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že to je záměr i města. Bude zahájeno jednání s majiteli 
pozemků, bude se připravovat plánovací smlouva s investorem. 
Pan Tomáš Kopečný se dále dotázal, zda město, respektive odbor výstavby nebo odbor životního 
prostředí kladl nějakou připomínku k developerem podané dokumentaci Posouzení vlivu obytné 
čtvrti Beroun Pískovna na životní prostředí EIA.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že studie Pískovny byla projednána v komisích dopravy a 
životního prostředí, které jsou poradními orgány rady. Z komisí vzešly připomínky a ty byly 
investorem relevantně zapracovány. Dle informace z krajského úřadu vůči EIA nebyly podány vůbec 
žádné připomínky, proto nebylo veřejné projednání.  
Pan Tomáš Kopečný uvedl, že oni připomínky podávali. Dále proběhla diskuze, zda připomínky byly 
podány ve správném termínu na správné místo, kdo je podal a kdo ne. 
Mgr. Voldán se zapojil do diskuze a informoval o průběhu řízení k EIA a podaných připomínkách. 
Sdělil, že město žádné připomínky nepodalo. 
Pan Smutný, člen spolku Beroun srdcem, doplnil, co bylo předmětem připomínek.  
Ing. M. Veselý se připojil, zda není v zájmu města jako samosprávy vyjadřovat se k EIA. 
Ing. Mastná doplnila, že vedení města a komise dopravy a komise pro územní plán se aktivně 
angažují, jednání probíhají souběžně. 
Ing. M. Veselý upřesnil, že návrh územního plánu na umístění komunikace v návrzích nebyl.  
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Starostka RNDr. Chalupová upřesnila, že je to změna, kterou navrhovalo do změny územního plánu 
město. 
Ing. Mastná doplnila, že další návrhy změn jsou od odboru územního plánování. Komise dopravy a 
komise pro územní plán tuto komunikaci do změny územního plánu navrhly.  
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi s tím, že je v zájmu všech tuto změnu prosadit a až bude 
v územním plánu, tak ji realizovat. 
 
 

19) Dotazy, připomínky, podněty 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dotazy, připomínky a podněty byly projednány v předcházející diskuzi.  
 
 

20) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starostka RNDr. Chalupová  
- Poděkovala za dnešní jednání a vyzdvihla důležitost schválení rozpočtu. 
- Avizovala pravděpodobný termín konání dalšího zasedání zastupitelstva města v dubnu 2021. 
- Zasedání zastupitelstva ukončila v 18.15 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
RNDr. Soňa Chalupová 
starostka města Beroun 
 
 
 
 
Zapsala: Hana Tučková        V Berouně dne 2. 3. 2021 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
 
Ověřili:   Mgr. Olga Chocová  ….…………………………………. 
 
 
 

Kamil Machart ……….……………………………. 
 
 


